
Møtereferat med Odd-Wiking 03. mars 2005 
 

- Problemer med undersøkelse av lifeblog: 
o Personvern, ikke all informasjon blir lagret pga sensitiv informasjon. 

 
- Fordeler og ulemper med bruk av sim-kort. 

o Egen sim eller felles? Sponsor? 
 

- Lifeblog-undersøkelse: 
o Bør fordeles til 1 ukes bruk hver 
o Brukes gjerne ved highlights  få med høydepunkter 

 
- Lage erfaringsblog (på Vortex?) 

 
- Observere eksisterende (vår) kommunikasjonsmønster/bruksmønster 

o SMS, MMS, video og lignende 
 

- I hvilken grad (eks 1-5) har jeg lyst å bruke igjen? Få med både positiv og negative 
kommentarer  Lag 10-20 spørsmål. 

 
- Konklusjon: Hvor vil dette gå? Hvor går utviklingen? Kort- og langsiktig. 

 
- Asynkront vs. Synkront overføringer 

 
- Batteri kontra lagringsplass 

 
- Realitetsdrøfing  lagringsbegrensninger 

 
- Lifelog ide til prosjekt rapport: 

o Trekk tråd en fra dagbok (tekstbasert) til eksisterende system og videre til 
framtidige system. 

o Fordeling mellom ting man kan gjøre automatisk (kontinuasjon) og manuelt 
(highlights). 

 
- Hva syns jeg er meningsfylt å få fram? 

 
- ”Speech recognition”. 

 
- Hvordan skal den framtidige lifelog systemet se ut? 


